



## § 10 Attesträtt till Henrik Schölin

Henrik har ett behov att i sin tjänst att kunna attestera fakturor mm. Styrelsen bejakar detta och Peter D och Henrik tar fram ett underlag som styrelsen tar ställning till via mail.

## § 11 Arbetsfördelning inom styrelsen under verksamhetsåret utifrån vår verksamhetsplan

För att kunna bedriva vår verksamhet på bästa sätt så behöver vi kunna dela på uppgifterna och hjälpas åt. Följande uppgiftsfördelning gjordes:

- a. Medlemsrekrytering, marknadsföring i syfte att attrahera nya medlemmar, beta av kön m.m.
  - a. Peter D, Henrik och Dennis
- b. Idrottsliga resultat
  - a. Peter G, Clara, Henrik, Mats
- c. Kommunikation & marknadsföring
  - a. Astrid, Lasse, Peter G, Douglas
- d. Kläder & Branding
  - a. Johan, Henrik, Lasse, Tomas, Clara, Peter D
- e. Samarbetspartners
  - a. Sebina, Douglas, Kenneth, Tomas
- f. Lokal, utrensning förråd, målning etc.
  - a. Peter D, Dennis, Astrid, Mats
- g. Ekonomikommitté
  - a. Sebina, Peter D, Henrik
- h. NIU-frågan FiG Sjödalen
  - a. Henrik, Fotios, Dennis och Tomas

Ovanstående grupper rapporterar vid samtliga styrelsemöten.

## § 12 Övriga frågor

Inbjudan sth-got friidrottsförbund (Gosth) till vårmöte 22 maj i Sätrahallen kl. 19-21. Agenda redovisades under mötet. Mats och Douglas samt ev. Sebina deltar.

Linda önskar nyttja medel enl. budget för inköp av stavar, totalt 5 st. Styrelsen bejakar detta.

## § 13 Nästa möte 13 juni

Nästa möte är den 13 juni.

## § 14 Mötets avslutande

Peter D förklarade mötet som avslutat kl. 21:30.

Vid protokollet:

Justeras:

A handwritten signature in blue ink, appearing to read "Peter Gabrielsson".

Peter Gabrielsson

A handwritten signature in blue ink, appearing to read "Peter Dacke".

Peter Dacke



## Protokoll styrelsemöte nr 2, 16 maj, 18:30

<b>Deltagande styrelseledamöter:</b>	Peter Dacke, ordförande	X
	Mats Krih, vice ordförande	X
	Sebina Cehic-Husic, kassör	X
	Peter Gabrielsson, sekreterare	X
	Johan Hagman	X
	Tomas Ledell	X
	Douglas Elliot	X
	Astrid Wallman	X
	Dennis Elms Jansson	X
	Clara Unnerud Wallhagen, adjungerad	X
	Henrik Schölin, verksamhetsansvarig	X

### § 1 Mötets öppnande

Sammanträdet öppnades av ordförande Peter Dacke som hälsade alla välkomna.

### § 2 Val av justeringsperson

Mötet utsåg Peter Dacke till justeringsperson.

### § 3 Föregående protokoll

Inga synpunkter på föregående protokoll.

### § 4 Godkännande av dagordning

Beslutades att godkänna föreslagen dagordning.

### § 5 Ekonomin – har överlämningen gått bra

Henrik och Sebina har haft några initiala möten och behörigheter till Fort Knox är klara. Det återstår några genomgångar som planeras nästa vecka. Styrelsen tog beslut om att skaffa ytterligare en dator till kassören.

### § 6 LOK-stöd, Henrik rapporterar

Henrik redogjorde för de förändringar som kommer med en ny modell för LOK-stödet, från 1 juli. Bl.a. räcker det nu med tre aktiva (förr: fem) per sammankomst för att få tillgodoräkna sig LOK-stöd.

### § 7 Friidrottsskolan 2023 – lägesrapport

Henrik redovisade för läget för det kommande årets friidrottsskola. Utskick till samtliga i styrelsen gjordes förra veckan. Anmälning- och bidragsläget just nu pekar på att vi inte klarar att driva alla. Förslagsvis ställer vi friidrottsskolan i Vårby Gård, men driver Visättra även om anmälningläget där just nu är lågt. Styrelsen beslutade att vi inte kör i Vårby i sommar, att vi stöder Henrik med marknadsföringen mot skolorna, samt försöker skapa en annons i Mitti Huddinge.

### § 8 Rapport från möte med Huddinge kommun

Peter D och Henrik rapporterade från ett möte med Huddinge kommun och hur de tänker kring anläggningar och hur de ska användas. Öppen och bra dialog.

### § 9 Inför Huddingespelen

Henrik redogjorde för arbetsläget. Prisutdelningar behöver planeras in och bjudas in till.